
Styremøte 12/2-19 
Tilstede 

Kjersti Vågnes, Cesilie Roksvåg, Bjørn Samuelsen, Odd Bøe og Inger 

Kvalvik 

 

Sak 1 Gjennomgang av referat fra styremøte 13/1-19 

Referatet ble godkjent med et tillegg; Etter at styre undersøkte saken 

nærmere så fant vi at det ikke var behov for ekstraordinært årsmøte. 

Sak 2 Medlemsmøte 21/2-19 

Saker; Foredrag av veterinær Linda Brunell, årsmøte 11/4-19, 

valpeshow. Odd går ut på FB siden til klubben og ber om at 

medlemmene sender inn spørsmål til veterinæren. 

Sak 3 Årsmøtet 11/4-19 

Målsettingen for styret er å sende ut innkallingen 3 uker før 

årsmøtet. 

Sak 4 Valpeshow 

Styret vedtar å kjøpe inn mikrofon og høyttaler til ca 5000 kr. 

Inger tar kontakt med dommer på ny og hører hvilke datoer som 

passer henne 11/5-18/5-25/5 

Odd har vært i kontakt med RC og de sponser premier 

Sak 5 Mailer 

Mail fra Sturla Kvalvik han ønsker å holde et Bronsjemerke kurs og 

foreslår en pris på 800 kr pr pers. 

Styret vedtar forslaget men at dette lavterskeltilbudet kunn er for 

medlemmer 



Messenger melding fra Ebba Ringmar til Odd 

Hun ønsker at Inger Kvalvik slutter å legge ut ukestreningene hun har 

ansvaret for samlet, men hun kan fortsette å legge ut dagstreninger. 

Styret pålegger Inger dette. 

Styret ber om at Maria ordner et festet innlegg på toppen av FB 

sidene våre med ukestreninger. 

Sak 6 Eventulelt 

Odd, Kjersti og Inger reiser til Norfjordeid på organisasjonskurs. 

Styret vedtar å dekke kilometergodtgjørelse 

 

Maria
Referent: Inger


